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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2014. 

június 16-án, hétfőn, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es termében megtartott üléséről. 

 

Jelen voltak: 

Fekete Péter  -   bizottság elnöke 

Varga László –    bizottsági tag 

Koleszár Kázmér –   bizottsági tag 

Molnárné Czeglédi Cecília –  bizottsági tag 

Tóthné Gyarmati Magdolna -  bizottsági tag 

Dr. Révész Zoltán -    aljegyző 

Rack Ferencné -  igazgató, Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Ált. Iskola, 

Biatorbágyi Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

Marx Árpád - igazgató, Biatorbágyi Általános Iskola 

Hingyiné Molnár Ildikó -   óvodavezető, Benedek Elek Óvoda 

Gál Edit -     tagintézmény-vezető, Czuczor Gergely Tagiskola 

Hartmann Gabriella – szakértő közétkeztetési közbeszerzés napirendnél 

Ihászné Pálfi Katalin -  köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

 

Fekete Péter: Tisztelettel és szeretettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 

bizottság öt fővel határozatképes. Javasolja, hogy az új óvoda tervezési eljárásának 

megindításával kapcsolatos napirendet kiküldött anyag hiányában ne tárgyalja a bizottság. 

Ezzel a módosítással felteszi szavazásra az ülés napirendjét. 

A bizottság a napirendet a javasolt módosítással öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt 

jelen a szavazásnál) elfogadta. 
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Napirend: 

1. Oktatásszervezési kérdések: Ingatlanhasználati szerződésekkel összefüggő 

kérdésekről 

2. A Benedek Elek Óvoda alapító okiratának módosításáról 

3. Óvodai körzethatárokkal összefüggő kérdésekről 

4. A Karinthy utcai iskola udvaráról 

5. Javaslat tanévnyitó szakmai értekezletre 

6. Közétkeztetéssel összefüggő kérdésekről (zárt ülés)

 

 

 

1. Oktatásszervezési kérdések: Ingatlanhasználati szerződésekkel összefüggő 

kérdésekről 

Fekete Péter: A Biai Református Egyházközséggel és a Magyar Műhely Alapítvánnyal 

korábban két megállapodást kötött az önkormányzat: egy közoktatási és egy 

ingatlanhasználati szerződés köttetett a felek között. Az iskolák állami fenntartásba vételének 

következtében a települési önkormányzat már nem címzettje az alapfokú oktatásnak, így 

annak ellátására szerződést sem köthet vagy tarthat fenn. Ebben a megállapodásban 

azonban voltak olyan pontok, amelyeket érdemes valamilyen formában átemelni az új 

szerződésbe, amely ezzel többé válik egyszerű ingatlanhasználati megállapodásnál. A 

köznevelési referenssel történt egyeztetés alapján javasolja, hogy az alábbi pontok kerüljenek 

integrálásra az ingatlanhasználati szerződésbe: 

 

1. A beiratkozás időpontja illeszkedjék az állami fenntartású iskolák beiratkozási 

rendjéhez 

2. A nem állami iskolák is -autonómiájuk megőrzése mellett- legyenek szerves részei 

Biatorbágy köznevelési szakmai közéletének 

3. Az önkormányzat biztosítja a közétkeztetés megszervezését ezen iskolák számára is a 

többi intézménnyel azonos feltételek mellett 

4. Az önkormányzat az állami fenntartású intézményekkel azonos módon tájékoztatja az 

iskolákat a működést érintő jogszabályi változásokról 

5. Az önkormányzat részéről s pályázatokat koordináló munkatárs segítséget nyújt a 

pályázatok benyújtásával kapcsolatos kérdésekben 

6. Az önkormányzat a használati szerződésben foglaltakon túl egyéb anyagi és nem 

anyagi források tekintetésben kötelezettséget nem vállal 
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7. Az önkormányzat vállalja, hogy évente felmenő rendszerben évfolyamonként egy 

osztály elhelyezését vállalja az általa működtetett oktatási célú ingatlanban 

8. Az iskolákba felvett nem biatorbágyi lakhellyel rendelkező tanulók arány nem 

haladhatja meg a 10 %-ot 

9. Az önkormányzat az iskolák tekintetében az állami fenntartású általános iskolákéval 

azonos módon vállalja a működtetői feladatok ellátását 

 

Fekete Péter: Más hozzászólás, kiegészítés nem lévén kéri a bizottság véleményét a javasolt 

pontok beillesztéséről az ingatlanhasználati szerződésbe. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta a 

korábbi közoktatási megállapodás fentebb felsorolt kilenc pontjának átemelését a Biai 

Református Általános Iskola és a Czuczor Gergely Tagiskola és Biatorbágy Város 

Önkormányzata között megkötésre kerülő ingatlanhasználati szerződésbe. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának 

33/2014. (06. 12.) határozata 

Az ingatlanhasználati szerződésekkel kapcsolatos kérdésekről 

 

Az oktatási bizottság megtárgyalta a Biai Református Általános Iskolával és a Czuczor 

Gergely Tagiskolával megkötendő ingatlanhasználati szerződés tervezetét. Javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a jogszabály erejénél fogva megszűnő közoktatási 

szerződés azon pontjait, amelyek ugyan nem kifejezetten az ingatlanhasználatra 

vonatkoznak, de segítik ezeknek az iskoláknak a város szakmai életébe való 

beilleszkedését, emelje be az ingatlanhasználati szerződésbe: 

 

1. A beiratkozás időpontja illeszkedjék az állami fenntartású iskolák beiratkozási 

rendjéhez 

2. A nem állami iskolák is -autonómiájuk megőrzése mellett- legyenek szerves 

részei Biatorbágy köznevelési szakmai közéletének 

3. Az önkormányzat biztosítja a közétkeztetés megszervezését ezen iskolák 

számára is a többi intézménnyel azonos feltételek mellett 

4. Az önkormányzat az állami fenntartású intézményekkel azonos módon 

tájékoztatja az iskolákat a működést érintő jogszabályi változásokról 

5. Az önkormányzat részéről s pályázatokat koordináló munkatárs segítséget nyújt 

a pályázatok benyújtásával kapcsolatos kérdésekben 
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6. Az önkormányzat a használati szerződésben foglaltakon túl egyéb anyagi és 

nem anyagi források tekintetésben kötelezettséget nem vállal 

7. Az önkormányzat vállalja, hogy évente felmenő rendszerben évfolyamonként 

egy osztály elhelyezését vállalja az általa működtetett oktatási célú ingatlanban 

8. Az iskolákba felvett nem biatorbágyi lakhellyel rendelkező tanulók arány nem 

haladhatja meg a 10 %-ot 

9. Az önkormányzat az iskolák tekintetében az állami fenntartású általános 

iskolákéval azonos módon vállalja a működtetői feladatok ellátását 

 

  

2. A Benedek Elek Óvoda alapító okiratának módosításáról 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: . Az óvoda alapító okiratának módosítására ismételten szükség 

van, ugyanis egyre nagyobb igény jelentkezik a településen sajátos nevelésű igényű 

gyerekeket nevelő családok részéről a helyben történő óvodai ellátásra. Eddig fölvállalták 

beszédfogyatékos, hallássérült, tanulási nehézséggel küzdő gyerekek az óvodai nevelését. 

Ám most már három kisgyermek is van, aki a mozgásfogyatékosság, mozgásfejlődés terén 

került sajátos nevelésű státuszba, az ő fejlesztésüket jelenleg még nem tudják fölvállalni, 

ehhez van szükség arra, hogy az alapító okiratban is kifejezzük azt, hogy az óvoda felvállalja 

ezeknek a gyerekeknek a nevelését, illetve az önkormányzati fenntartó támogatja és biztosítja 

az ehhez szükséges feltételeket. Ez tulajdonképpen mozgásfejlesztő, szomatopedagógus 

részmunkaidős vagy teljes munkaidős alkalmazását jelenti majd a továbbiakban, illetve 

érdemes majd azon is elgondolkodni, hogy ezek mellé a gyerekek mellé gyógypedagógiai 

asszisztenseket is alkalmazzanak az óvodában.  

 

dr. Kovács András: Ez egy önként vállalt feladat az önkormányzat részéről, ami folyamatos 

költségvetési hozzájárulást igényel. 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: Ha bekerül az alapító okiratba, a módosítás után önként vállalt 

feladatként működik, illetve a szakembernek a bérjellegű juttatásai folyamatos költségként 

jelentkeznek. Javarészt biztosítva vannak a mozgásfejlesztő eszközök, a hely is rendben van, 

olyan óvodába kerülnek ezek a gyerekek felvételre, ahol a mozgássérült WC is van, abszolút 

akadálymentesen tudnak közlekedni. Ők önállóan mozogni képes gyerekek, tehát enyhébb 

fokban mozgássérült gyerekekről van szó, és nincsen olyan speciális eszközigény, amit most 

ne tudnának nekik biztosítani.  

Fekete Péter: Ezzel együtt látható, hogy többletköltségek vannak, illetve lesznek, viszont 

a várossá válás meg az itt lévő gyerekeknek a száma indokolja azt, hogy próbáljuk meg 
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ezeket a feladatokat ellátni. Oktatásszakmai oldalról tudja támogatni, hogy az 

intézményrendszer ilyen irányba is el tudjon mozdulni. 

Más kérdés, észrevétel nem lévén kéri, hogy az óvoda alapító okiratának módosítását, 

amennyiben a bizottság támogatja, szavazzon igennel. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, hogy a 

Benedek Elek Óvoda alapító okiratában a sajátos nevelési igényű gyermekek neveléséről 

szóló rész egészüljön ki a mozgásukban sérült sajátos nevelési igényű gyermekek ellátásával. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának 

34/2014. (06. 12.) határozata 

A Benedek Elek Óvoda alapító okiratáról 

 

A bizottság megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda kérelmét az alapító okirat 

módosítására annak érdekében, hogy 2014. szeptember 1-jétől megteremtődjenek a 

feltételei a mozgásuk fejlődése miatt sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai 

ellátásának. A bizottság támogatja és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

Benedek Elek Óvoda alapító okiratának kiegészítését a mozgásfejlődésük miatt sajátos 

nevelési igényű gyermekek ellátásának önként vállalt feladatával. 

 

Fekete Péter: Jegyző úr kérésére visszatér az első napirendi ponthoz, újra megnyitja azt.. Az 

előző bizottsági ülés határozatának megfelelően   a  Sándor-Metternich-kastélyban megtörtént 

a bejárás és a tantermek elosztása a három iskola között. Úgy tűnt, hogy mindenki számára 

megfelelő megoldás született a szűkösség közepette, egy kérdés maradt csak nyitva, 

mégpedig a református iskola igénye még egy tanári-ügyviteli helyiségre, mert a jelenlegi 

elhelyezés nagyon szűkös.  

 

Marx Árpád: Véleménye szerint sikerült mindenkinek megfelelő  megoldást találni, de ezt 

inkább az érintettektől kellene megkérdezni. Arról tud, hogy a reformátusok tanáriának az 

elhelyezése még függőben van, vagy legalábbis még ezen gondolkodik valaki. Ma találkozott 

Üveges Ildikóval a Beruházási Osztályról, aki megnézte az esetleges helyszínt egy konténer 

telepítéséhez. Azt beszélték meg, hogy valószínű, hogy a református iskolának praktikusabb 

lenne a konténeres megoldás, viszont jóval olcsóbb megoldás az, amiről a bejárás során 

megállapodtak, tehát a jelenlegi rajzszertár falának a mozgatásával lehetne egy kicsit 

nagyobb helyet kialakítani ott, és az így nyert tér tanárinak alkalmas volna.  Véleménye szerint 

ez az egyetlenegy olyan kérdés, ami most függőben van, illetve nem tudja, hogy a többiek 

milyen módon reagáltak az ő ajánlatára.  
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Gál Edit: A Czuczor Gergely Tagiskola részéről tudják fogadni azokat a feltételeket, amit 

kaptak. Ők az épület egy teljesen másik szárnyában lettek elhelyezve, a számukra kijelölt 

három tanterem megfelelő a létszámuknak is. Két nagyobb és egy picikét kisebb tanteremről 

van szó és az osztályaik is így vannak, hogy az első, második az egy picit nagyobb létszámú 

és a harmadik osztályuk húsz fővel működik. Tehát el tudjuk őket kényelmesen helyezni. Az 

ügyviteli helységként kijelölt konténerterem is megfelelő. Ez utóbbi egy válaszfal 

behelyezésével alkalmassá tehető egy csoportbontásra szolgáló kisebb terem kialakítására 

is.    

 

Fekete Péter: A rajztanár jelezte, hogy a rajz szertár megszüntetése neki gondot okozna, 

ezért merült fel egy más megoldás keresésének igénye. 

 

Marx Árpád: A szertár falának a mozgatása nekik nem jelent problémát olyan szempontból, 

hogy az előtte kisebb méretűre változó tanterembe természetesen a benne lévő osztály 

helyett egy kisebb létszámú osztályt helyeznének el, és akkor az az osztályterem nekik 

tökéletesen használható még. Üveges Ildikóval méricskéltek ott mérőszalaggal, 

tulajdonképpen némi villanyszerelési plusz munkával, és egy fal áthelyezésével viszonylag 

olcsón meg lehet oldani ezt a helyzetet. A rajzszertár elhelyezését a konténer telepítésekor 

lehet megoldani, ugyanis a négy konténernyi tanteremből lehet egy konténernyit leválasztani 

szertárnak, és akkor a maradék három még mindig elegendő egy tanteremnek. Tehát 

megoldható a szertárkérdés is, hogy ha a majdan kialakítandó konténerterem beosztását 

még egy kicsit átszabhatják. Ez nem egy nagy tragédia, mert egyébként ezt mondták a 

konténeresek, hogy viszonylag egyszerű megoldás, hogy nem lezárják a két konténer 

csatlakozását, hanem betesznek oda  egy válaszfalat.  

 

Fekete Péter: A belső udvarra telepített konténerek mellé van egy engedélye az 

önkormányzatnak egy negyedik vagy ötödik terem elhelyezésére és akkor ebből lehet 

kialakítani a szertárt, ami most megszűnik. Valószínű, hogy ennek nincs túl nagy anyagi 

vonzata. Ezek szerint a tantermek felosztása már a végleges megállapodás nélkül is a 

képviselő-testület elé kerülhet. 

 

Dr. Kovács András: A korábban engedélyezett konténeren felül még egy konténer 

telepítésére nincs engedélye az önkormányzatnak, és az idei költségvetésben fedezete sincs. 

 

Fekete Péter: Tehát aki ezzel együtt támogatja a kialakított elhelyezési rendet, ha nincs más 

hozzászólás, szavazzon igennel.  
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A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Biatorbágyi Általános Iskola, a Biai 

Református Általános Iskola és a Czuczor Gergely Tagiskola között létrejött megállapodást a 

tantermek használatáról a 2014/2015-ös tanévben. A Bizottság támogatta, hogy a református 

iskola számára tanári-ügyviteli helyiség legyen kialakítva a rajzszertár falának áthelyezésével. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának 

35/2014. (06. 12.) határozata 

A tanulócsoportok elhelyezéséről a Szentháromság tér 6. szám alatti iskolaépületben a 

2014/2015-ös tanévben 

 

A bizottság megtárgyalta a Szentháromság tér 6. szám alatti ingatlanban a 

tanulócsoportok elhelyezéséről szóló háromoldalú megállapodást. Támogatja és 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az iskolaigazgatók által elfogadott 

megállapodást a Biatorbágyi Általános Iskola, a Biai Református Általános Iskola, a 

MMÁMK Czuczor Gergely Tagiskolája által használt osztálytermek elosztásáról, 

valamint az eddig rajzszertárként működő helyiség átalakítását tanári-ügyviteli helyiség 

céljára a Biai Református Általános Iskola számára. 

 

 

3. Óvodai körzethatárokkal összefüggő kérdésekről 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: Hivatalból érkezett a megkeresés, mert a Köznevelési Információs 

Rendszerben minden intézménynek rögzíteni kell a körzethatárait,illetve az arról rendelkező 

testületi határozatot. Véleménye szerint most, az óvodai rendszer bővítése előtt nem érdemes 

az egyes tagóvodák körzethatárait kijelölni. Ha elkészül az új önkormányzati óvoda, akkor lesz 

érdemes átgondolni a felvételi körzeteket. 

 

Fekete Péter: A maga részéről nem látja előnyét a körzetesítésnek, amíg ilyen szűkösek a 

kapacitások. Így optimálisabban ki lehet használni a férőhelyeket. 

 

Koleszár Kázmér: Szerinte is így rugalmasabb a rendszer, de azért kíváncsi arra, hogy a 

felvettek közül hányan fellebbeztek amiatt, hogy másik óvodába kerültek, mint ahová 

szerettek volna. 

 

Hingyiné Molnár Ildikó: 63 fellebbezés érkezett be, ebből öten szeretnék, ha másik óvodába 

járhatnának. 
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Fekete Péter: Javasolja, hogy a kialakult gyakorlatnak megfelelően továbbra is egy felvételi 

körzetet alkosson a város azzal, hogy közben az óvoda próbálja meg maximálisan figyelembe 

venni a szülők kérését. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásánál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, hogy Biatorbágy a kialakult hagyományoknak 

megfelelően egy felvételi körzetet alkosson a Benedek Elek Óvoda felvételi eljárásában. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának 

36/2014. (06. 12.) határozata 

Az óvodai körzethatárokkal összefüggő kérdésekről 

 

A bizottság megtárgyalta a Benedek Elek Óvoda körzethatárának megváltoztatásáról 

szóló előterjesztést. Nem támogatja, hogy az új önkormányzati óvoda megnyitása előtt 

a képviselő-testület megváltoztassa a Benedek Elek Óvoda felvételi eljárásrendjét. A 

bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy Biatorbágy a kialakult 

hagyományoknak megfelelően egy felvételi körzetet alkosson a Benedek Elek Óvoda 

felvételi eljárásában. 

 

 

4. A Karinthy utcai iskola udvaráról 

 

Fekete Péter: Szülők keresték meg az önkormányzatot a Karinthy utcai iskola udvarának 

rendezését kérve. 

Rack Ferencné: Ő maga is támogatja ezt a szülői kezdeményezést. Mint ahogy már több 

előterjesztésemben is jelezte, hogy a Karinthy Frigyes utcai iskola épület udvara katasztrofális 

állapotban van, különösen csapadékos időben, mocsárrá változik az egész iskolaudvar. Az 

idei intézmény felújítás kapcsán is jelezte ezt a problémát, ugyanakkor egyetért azzal is, hogy 

egy átfogó tervet kellene készíteni az iskolaudvar rendezésével kapcsolatban, ezt a szülők 

felé is jelezte. Abban kéri a bizottság állásfoglalását, hogy ez a tervező munka induljon meg 

és ha nem is egyszerre, de apró lépésenként kerüljön rendezésre a Karinthy Frigyes utcai 

iskolának az udvara.  

Fekete Péter: Egyetért azzal, hogy a jövő évi költségvetés tervezésekor vegyék figyelembe 

ezt a kérést. De igazából arra volna leginkább szükség,hogy az önkormányzat alakítsa ki az 

épületre vonatkozó koncepcióját. Mert lehet valamiféle javításokat végezni az udvaron, de 
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igazából látni kellene, hogy milyen épület átalakítás lesz az udvaron és ahhoz illeszkedve 

kellene az udvaron fejlesztéseket végezni. Javasolja, hogy a bizottság szorgalmazza ennek a 

koncepció tervnek az elkészítését. 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a Karinthy utcai iskola udvarának rendezésével 

járó költségek beépítését a város 2015. évi költségvetésébe. Szorgalmazza továbbá, hogy 

készüljön el az épületre vonatkozó fejlesztési koncepció, és az udvaron végzett átalakítások, 

fejlesztések ennek ismeretében kerüljenek megtervezésre. 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának 

37/2014. (06. 12.) határozata 

A Karinthy utcai iskola udvaráról 

 

A bizottság megtárgyalta a Karinthy utcai iskola udvarának rendezésével kapcsolatos 

szülői kérelmet. Támogatja és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Karinthy 

utcai iskola udvarának rendezésével járó költségek beépítését a város 2015. évi 

költségvetésébe. Szorgalmazza továbbá, hogy készüljön el az épületre vonatkozó 

fejlesztési koncepció, és az udvaron végzett átalakítások, fejlesztések ennek 

ismeretében kerüljenek megtervezésre. 

 

5. Javaslat tanévnyitó szakmai értekezletre 

 

Fekete Péter: Hasznos kezdeményezésnek tartja, hogy legyen egy ilyen fórum a városban, 

és ha az intézményeknek megfelel a kitűzött időpont, augusztus 27-e, akkor javasolja, hogy  a 

bizottság támogassa. 

 

A bizottság öt igen szavazattal öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta a 

tanévnyitó szakmai értekezlet  megtartását 2014. augusztus 27-én. 

 

6. Egyebek: 

 

Marx Árpád: Azzal a kéréssel fordul a bizottsághoz, hogy a köznevelési pályázaton 

iskolarádió vásárlásra nyert támogatás összegét számítógép vásárlásra használhassák fel, 

mivel tönkrement az ügyviteli célokra használt gépük. 
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Fekete Péter: A pályázati céltól való eltérést a képviselő-testület hagyhatja jóvá. Írásban 

kellene a kérelmet benyújtani. 

 

Tóthné Gyarmati Magdolna: Véleménye szerint az iskolarádió a gyerekek szempontjából 

közvetlenül hasznosuló jó dolog, ez jobban megfelel annak a célnak, amiért az önkormányzat 

ezt a pályázatot létrehozta. 

 

Dr. Révész Zoltán: Mindenképpen írásban kellene benyújtani a kérelmet, mert akkor lehet 

megítélni, hogy illeszkedik-e az eszközbeszerzéshez, mint pályázati célhoz. 

 

Fekete Péter: Mivel az ügyvitelhez szükséges eszközök biztosítása működtetői feladat, nem 

biztos, hogy  a pályázat keretében kell gondoskodni egy meghibásodott számítógép 

pótlásáról. Aki egyetért azzal, hogy az adminisztratív eszközök, az ügyviteli számítógéppark 

karbantartása és beszerzése kapcsán felmerülő költségeket az önkormányzat ne a pályázati 

keretből, hanem ettől függetlenül biztosítsa, az szavazzon igennel. 

 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) támogatta, hogy 

az állami fenntartású iskolákban az adminisztratív eszközök, az ügyviteli számítógéppark 

karbantartása és beszerzése kapcsán felmerülő költségeket az önkormányzat ne a pályázati 

keretből, hanem mint a működtetői feladatok címzettje, ettől függetlenül biztosítsa. 

 

Rack Ferencné: A Karinthy utcai épületben a mai napig nem került kiépítésre az új telefonos 

rendszer. A tanári szobában egyáltalán nem működik a telefon. Mikorra várható a rendszer 

kialakítása? 

Dr. Révész Zoltán: Várhatóan a nyár folyamán meglesz. 

Fekete Péter: Más kérdés nem lévén, a nyílt ülést 15:50-kor bezárta és a további napirend 

tárgyalására zárt ülést rendelt el. 

Biatorbágy, 2014. június 24. 

 

 

 Varga László Fekete Péter 

 bizottsági tag bizottság elnöke 


